
 
Rijswijk, zondag 14 januari 2024 
 
Fractie : PvdA Rijswijk 
Forum : Stad 
Datum Forum : 16-01-2024 
Onderwerp : Beheerplan wegen 2024-2028 
 
Vragen : 
 
Samenhang van beleidsdocumenten: 
Hoe zorgt het Beheerplan Wegen 2024-2028 ervoor dat het consistent is met het Integraal Beheerplan 
Openbare Ruimte - Buiten Beter (IBOR) en het Strategisch Beheerplan Wegen 2017-2021? Zijn er specifieke 
maatregelen genomen om ervoor te zorgen dat de doelstellingen en strategieën uit deze eerdere plannen 
worden geïntegreerd? 
 
Effectmeting: 
Hoe wordt het succes van het Beheerplan Wegen 2024-2028 gemeten in termen van het inlopen van de 
onderhoudsachterstand en het verminderen van meldingen van inwoners? Zijn er specifieke KPI's (Key 
Performance Indicators) vastgesteld om de beoogde effecten te evalueren? 
 
Integrale aanpak en samenwerking: 
Op welke manier zorgt het beheerplan ervoor dat er daadwerkelijk integraal wordt samengewerkt met andere 
beleidsdisciplines en teams? Zijn er concrete voorbeelden van succesvolle samenwerkingen sinds de 
implementatie van het IBOR? 
 
Onderhoudsniveaus en financiën: 
Hoe wordt de keuze voor het onderhoudsniveau (kwaliteit B) in vergelijking met de provinciale vereisten en de 
hogere standaard van de gemeente Rijswijk gerechtvaardigd? Wat zijn de financiële implicaties van het 
handhaven van dit hogere kwaliteitsniveau? 
 
Kanttekeningen en financiële impact: 
In hoeverre kunnen de voorgestelde kanttekeningen leiden tot ontevredenheid bij inwoners? Is er een risico 
op juridische aansprakelijkheid of sociale onveiligheid, zoals genoemd in de kanttekeningen? Wat zijn de 
verwachte gevolgen van het niet uitvoeren van de genoemde ambities? 
 
Betrokkenheid van inwoners: 
Hoe wordt ervoor gezorgd dat de inwoners betrokken zijn bij de besluitvorming over de prioritering van 
wegenonderhoud en andere plannen? Zijn er mechanismen voor burgerparticipatie overwogen? 
 
 
 
 



 
Duurzaamheidsambities: 
Hoe draagt het Beheerplan Wegen 2024-2028 concreet bij aan de klimaat- en duurzaamheidsambities van 
Rijswijk? Zijn er specifieke maatregelen gericht op milieuvriendelijkheid en energie-efficiëntie? 
 
Communicatiestrategie: 
Hoe wordt de voorgestelde communicatiestrategie geïmplementeerd om zowel meldingen als positieve 
prestaties met inwoners te delen? Wat zijn de specifieke plannen voor het vieren van positieve resultaten na 
reconstructieprojecten? 
 
Plannenkaart en toekomstige werkzaamheden: 
Hoe wordt ervoor gezorgd dat de plannenkaart, zowel intern als via de website, effectief wordt gebruikt om 
inwoners te informeren? Welke stappen worden ondernomen om ervoor te zorgen dat deze informatie 
begrijpelijk en toegankelijk is voor het publiek? 
 
Flexibiliteit in planning: 
Hoe wordt omgegaan met onverwachte gebeurtenissen of veranderingen in prioriteiten? Is er voldoende 
flexibiliteit ingebouwd in het Beheerplan Wegen 2024-2028 om in te spelen op onvoorziene omstandigheden? 


